

PROTOKOLL ÅRSMÖTE

Filsbäck intresseförening

Tid 2016-02-29 kl. 18.00

Plats Truvegården

- §1 Styrelsens ordförande Irina Karlqvist hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat.
- §2 Till mötets ordförande valde Irina Karlqvist och till sekreterare Liselott Oldin.
- §3 Robert Norén och Arne Ögren valdes till justeringsmän.
- §4 Årsmötet beslutade att godkänna dagordningen, med tillägg av en punkt – information rörande Vinningrådet av Thomas Aldén.
- §5 Årsmötet beslutade att anse årsmötet vara enligt stadgarna behörigen utlyst.
- §6 Fastställande av röstlängd. Närvarande medlemmar bockades av mot medlemsregistret.
- §7 Liselott Oldin presenterade föregående års verksamhetsberättelse.
- §8 Liselott Oldin presenterade föreningens ekonomiska berättelse.
- §9 Liselott Oldin läste upp revisorernas berättelse.
- §10 Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2015.
- §11 Följande ledamöter valdes till styrelsen: Micael Mellgren omval på 2 år och Robert Norén nyval på 2 år. (Övriga fyra ledamöter har ytterligare 1 år kvar på vald period.)
- §12 Följande suppleanter valdes till styrelsen: Maria Böröy, Ann-Louise Lindh och Isak Futsum, alla omval 1 år.
- §13 Följande revisorer valdes till styrelsen: Ordinarie Mikael Madison och Göran Digerstedt, båda omval 1 år Suppleant Håkan Johansson och Jens Johansson, båda omval 1 år
- §14 Följande valberedning valdes: Torbjörn Holm och Christer Carlén (sammankallande), båda omval 1 år
- §15 Till årsmötet hade inkommit en motion från medlem med fråga gällande förkörsrätt vid vägförträngningen strax S om utfarten på väg 44. Önskemålet från medlemmen är att skyltar sätts upp, som visar vem som har förkörsrätt. Styrelsen har ställt frågan till tra-fikverket och inväntar svar. (Fler trafikrelaterade frågor kom upp, se vidare under §18.)
- §16 Behandling av propositioner, såsom förslag till verksamhetsplan och budget.

§17 Årsmötet beslutade att ändra medlemsavgiftens storlek till 50:- per person. Förtydligande om att medlemsavgiften gäller PER PERSON och inte PER HUSHÅLL, som det varit historiskt sett, men som ändrades för några år sedan.

§18 Övriga frågor

a) Information om Vinningarådet av Thomas Aldén, som har i uppdrag av Lidköpings Kommun att utveckla tre kransorter, bl a Vinninga/Filsbäck. Styrgruppen i Vinninga-rådet har kommit långt i planerna om att bygga en sporthall också inrymmande samlingslokal och café. Tanken med hallen är att ett aktiebolag ska startas, som ägs av folket och driv idéellt med s k "begränsad utdelningsrätt". Vinningaskolan är i akut behov av större lokaliteter och skulle i så fall hyra hallen för att schemalägga idrotten där och kommunen skulle i så fall hyra hallen 40 timmar i veckan av aktiebolaget. Hallen och samlingslokalen ska också hyras ut till privatpersoner. Aldén hade önskemål om att två personer från Filsbäck går med i den intresseförening som ska bildas, för att kunna söka bidrag från sparbanksstiftelsen måste man ha en juridisk förening bakom. Hanna Ståhl visade intresse. Utöver hallbygge finns ett förslag på en prioriteringslista som innebär kanske 100 nya tomter i Vinninga fram till 2030.

b) Åsikt framfördes om att bilar håller alltför hög hastighet i samhället. Förslag om att en förtydligande 40-skyld kommer upp. Andra förslag som finns är vägbulor istället för avsmalningar och möjligheten att sänka hastigheten i hela Filsbäck. Torbjörn Holm har haft ute Jonas Sundström från kommunen för att titta. Han har velat skicka in medborgarförslag om att göra en upphöjd korsning vid fritidshemmet och samtidigt med det en förflyttning av övergångsstället, men inte kommit till skott än. Fördel med medborgarförslag är att det måste diarieföras. Men en motion från intresseföreningen skulle behandlas snabbare inom kommunen, så mötet beslutade att i styrelsen, i samråd med T Holm ska ta kontakt med kommunen för att få igång dialog om problemet. Skriva på hemsidan och facebooksidan. Kanske något i NLT?

c) Gert Hagelin frågade om fiberutbyggnad, om det hänt något och om föreningen bevakar detta. Intresseanmälan kan göras hos kommunen. Det behöver vara 50% i ett sammanhängande område för att kommunen ska dra dit fiber. Det går inte att dra in fiber i samma ledningar som Kabel-TV-föreningens. Mötet upplyste också om att Kabel-TV-föreningen är en samfällighetsförening och den kan man inte gå ur, den är bunden till huset. För att avsluta det måste i så fall föreningen läggas ner, och skulle fiber dras in i fastigheterna, så behövs ju inte Kabel-TV-föreningen längre.

d) Lekplatsupprustning av stora lekplatsen sker 2018, men under tiden kan vi få utbyta mattor, slipning av bord, byte av soptunna etc. Irina Karlqvist jobbar med detta.

e) Fråga kom upp om styrelsen driver någon fråga kring den nya sträckningen av 44:an. Det gör styrelsen inte. Vägen ska enligt plan börja byggas under 2016.

f) Finns intresse i samhället om fler möjliga samlingslokaler utöver Truvegården. Kan styrelsen se om det går att få ett bra avtal för medlemmar att hyra kommunals anläggning? Kanske även golfrestaurangen har liknande möjligheter?

§19 Beslutades att årsmötesprotokollet anslås på anslagstavlan samt hemsidan.

§20 Mötet avslutades.

Vid protokollet



Liselott Oldin

Justeras:

Robert Norén

Ordförande:



Irina Karlqvist

Justeras:

Arne Ögren